
 

 

Referat thoraxudvalgsmøde 13.1.15 

Deltagere: Marianne, Dovile og undertegnede. Afbud fra Lars. 
 
Velkommen til Dovile, som er startet i thoraxudvalget i stedet for Helle Laugesen.  
 

Jeg orienterede udvalget om diskussionerne fra bestyrelsesinternatet på Hesselet. Der blev bl.a. 

diskuteret hvordan udvalget kan bidrage til DASAIMs økonomi. Vi besluttede, at hvis 

thoraxforårsmødet giver overskud, vil vi bruge det til støtte til forskning i DASAIMs navn, fortrinsvis 

støtte til thoraxanæstesiologisk forskning.  

  

Thoraxudvalgets kommissorium blev gennemgået og godkendt af udvalget, er nu sendt til 

bestyrelsen til videre godkendelse. 
 

Derefter diskuterede vi thoraxudvalgets strategi og visioner, og kom frem til følgende: 

 

Thoraxudvalget arbejder på at synliggøre thoraxanæstesi/thoraxintensiv området og at skabe 

mulighed for faglig udvikling samt efteruddannelse for thoraxanæstesiologer samt vurdere 

implementering af nye tiltag indenfor området. 

 

Desuden opfordres alle, inkl. alle i afdelingerne til at forfatte indlæg til hjemmesiden. 

 

Det er nu tid til at samle emner samt foredragsholdere til årsmødet 2015, og alle i udvalget bør 

diskutere dette i afdelingerne. 
 

Næste kursusrække i SSAI-CTVA starter 1. maj 2015, og der er nu 18 deltagere, fordelt på 6 fra 

DK, 1 fra Norge, 1 fra Finland og 10 fra Sverige. 
 

Til sidst blev forårsmødet 2015 gennemgået, det er helt på plads, og annonceringen er på 

hjemmesiden samt ved fællesmail. 

 
      /Lisbeth  


